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NIEUWJA AR

Namens het gemeentebestuur van Landgraaf, de directie en de 
medewerkers van de gemeente Landgraaf wens ik al onze inwoners 
voorspoed, geluk en vooral gezondheid voor het jaar 2024. Ik hoop 
dat het u en uw naasten goed mag gaan in het nieuwe jaar. Tijdens 
de nieuwjaarstoespraak op 1 januari kijk ik graag met u terug 
op het afgelopen jaar, maar we blikken ook vooruit. 

Gelukkig Nieuwjaar!

Richard de Boer
Burgemeester Landgraaf

Nieuwjaarsreceptie 
gemeente Landgraaf

Nieuw: Burger Inlooppunt 
in het Burgerhoes

Zien we u ook op 1 januari op onze 
nieuwjaarsreceptie in het Burgerhoes? 

We zwaaien het oude jaar uit en 
proosten op een mooi 2024. Dat doen 
we graag samen met onze inwoners, 
ondernemers en de vertegenwoordigers 
van verenigingen en instellingen van 
de gemeente Landgraaf. U bent allen 
van harte welkom om samen met het 
gemeentebestuur het glas te heffen 
op het nieuwe jaar. 

De gemeente Landgraaf is een proef 
gestart met het Burger Inlooppunt. 
De gemeente geeft hiermee gehoor aan 
de wens van een deel van onze inwoners. 

Burgers met vragen en opmerkingen 
kunnen vanaf nu spontaan het Burgerhoes 
binnenlopen en zich melden bij het 
Burger Inlooppunt. Dat kan van maandag 
tot en met vrijdag van 10.00 tot 15.00 uur. 
De proef met het Burger Inlooppunt 
duurt tot 1 juli 2024. 

Een deel van onze inwoners heeft 
behoefte aan een inlooppunt bij de 
gemeente. Dat hebben ze aangegeven 
in een onderzoek van de gemeente. 
Deze inwoners willen spontaan het 
Burgerhoes kunnen binnenlopen met 
vragen en opmerkingen. Naast de 
mogelijkheid om te bellen met 14 045.

Onze nieuwjaarsbijeenkomst staat 
helemaal in het teken van elkaar 
ontmoeten waarbij we samen terugblikken 
op 2023 en vooruitkijken naar de plannen 
voor 2024. Burgemeester Richard de Boer 
zal tijdens de nieuwjaarsreceptie 
een toespraak houden. 

U bent welkom vanaf 11.30 uur in 
de Pinkpopzaal van het Burgerhoes. 

Wij zien u graag op 1 januari! 

Met de introductie van het Burger 
Inlooppunt kan ook iedereen zonder 
computer, of iedereen die liever 
binnenloopt in plaats van te bellen, 
contact hebben met de gemeente. 
Laagdrempelig en zonder een 
afspraak te maken. 

Wanneer kunt u terecht?
U kunt op werkdagen spontaan 
binnenlopen bij het Burger Inlooppunt. 
Een van onze medewerkers staat dan 
klaar om te luisteren, uw vraag te 
beantwoorden of u wegwijs te maken 
waar u met uw vraag terecht kunt. 

Na 1 juli 2024 beslissen we of we 
doorgaan met het Burger Inlooppunt 
in het Burgerhoes.



Gemindezake REGIO DEAL

Hoe ervaren mensen de leefbaarheid, 
de voorzieningen en de veiligheid in 
hun eigen straat of buurt? Het zijn 
enkele vragen die aan de orde komen 
in het Burgeronderzoek leefbaarheid en 
veiligheid 2023 Parkstad Limburg.

Vanaf half januari 2024 krijgen willekeurig 
geselecteerde inwoners van de zeven 
Parkstad-gemeenten per brief een 

Kwaliteit van wonen, werken en leven verhogen 
door Regio Deal Parkstad Limburg 
De Parkstadgemeenten en de 
Rijksoverheid investeren de komende 
jaren elk minimaal 25 miljoen euro in het 
verbeteren en versterken van de brede 
welvaart in de regio. 

Minister Hugo de Jonge (Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties) heeft op 
1 november het officiële startsein gegeven 
voor 14 nieuwe Regio Deals. Hieronder valt 
ook de Regio Deal Parkstad Limburg II. 

 Wat betekent zo’n Regio 
 Deal voor Parkstad?

Door de gevolgen van de mijnsluiting in 
de jaren zestig en zeventig hebben de 
Parkstadgemeentes van generatie op 
generatie een achterstand opgelopen. 
Het gaat dan om een achterstand op 
het gebied van wonen, werken en leven. 
Onze regio scoort slecht als het gaat om 
leegstand en leefbaarheid, gebruik van 
sociale voorzieningen, afstand tot de 
arbeidsmarkt, veiligheid, gezondheid, 
teruglopend voorzieningenniveau, 
schuldenproblematiek en opgroeien in 
armoede. De regio verkeert daarmee onder 
het gemiddelde niveau in Nederland.

De zeven Parkstadgemeentes 
werken nauw samen met andere 
partners zoals ondernemers, 
werkgevers, woningstichtingen en 
onderwijsinstellingen. Als grensgemeente 
kijken we ook naar een intensievere 
samenwerking met onze Duitse 
buren. Daarnaast werken we aan het 
wegnemen van barrières zoals die er 
zijn door verschillen in nationale wet- 
en regelgeving. 

Nog lang niet klaar
Burgemeester Richard de Boer is vice-
voorzitter en portefeuillehouder Regio 
Deal van Stadsregio Parkstad Limburg 
en daarmee het eerste aanspreekpunt. 
‘De eerste Regio Deal uit 2019 die in 
december 2022 afliep, heeft ons al veel 
gebracht. De eerste Regio Deal bevatte 
een Rijksbijdrage van 40 miljoen euro. 
De Parkstadgemeenten en de Provincie 
Limburg hebben deze bijdrage toen 
verdubbeld. Projectpartners hebben dit 
bedrag vervolgens nog aangevuld tot 
een totaalinvestering van 611 miljoen 
euro in Parkstad. Dit bedrag - 15 keer het 
oorspronkelijke bedrag - is verdeeld over 61 
projecten. Maar we zijn nog lang niet klaar. 
Het Rijk ziet dit ook en met deze tweede 

Regio Deal wordt het partnerschap 
tussen Parkstad en de Rijksoverheid extra 
kracht bijgezet. Met deze hulp, waarbij 
we de nadruk nog meer dan voorheen 
leggen op maatregelen in onderwijs, 
werk, gezondheid én veiligheid, kunnen 
we onze succesvolle regionale aanpak 
gelukkig doorzetten. De Regio Deal doen 
we samen. Alle gemeentes kunnen op 
dit gebied stappen gaan maken. 
Ook de gemeente Landgraaf.’  

uitnodiging om deel te nemen aan 
dit onderzoek. Ook inwoners van 
Landgraaf kunnen dus meedoen 
aan dit onderzoek.

U kunt deelnemen door de 
vragenlijst digitaal in te vullen. In de 
uitnodigingsbrief leest u hoe u dit het 
beste kunt doen. Ook is het mogelijk om 
de vragenlijst op papier in te vullen. 

De papieren vragenlijst kunt u afhalen 
bij de balie in het Burgerhoes. De vragen 
in het onderzoek gaan vooral over 
onderwerpen die te maken hebben met 
de eigen leefomgeving van mensen. 

Invloed op de leefomgeving 
Door deel te nemen aan het onderzoek 
kunnen inwoners de gemeente helpen bij 
het maken van keuzes. Hierdoor kunnen 

ze dus direct invloed hebben op hun 
eigen leefomgeving. Het college roept 
dan ook iedereen die een uitnodiging 
heeft ontvangen, op om de vragenlijst 
in te vullen en mee te werken aan 
het burgeronderzoek. 

Dit onderzoek vindt om de twee jaar 
plaats. Het laatste burgeronderzoek 
vond plaats in het jaar 2021. 

Burgeronderzoek leefbaarheid en veiligheid van start

Via de Regio Deal krijgen de 
Parkstadgemeentes geld om projecten 
te starten. Deze moeten de kwaliteit van 
wonen, werken en leven van inwoners 
en ondernemers verhogen. Het is de 
tweede keer dat de Parkstadgemeentes 
geld krijgen via de Regio Deal. Deze krijgt 
vorm door geld te investeren in acht 
aangewezen wijken en dorpen in de regio. 

Versterken van sociale verzieningen
De deal tussen Rijk en regio richt zich op 
het verbeteren van onder meer onderwijs, 
werkgelegenheid en veiligheid. Maar ook 
op het verbeteren en duurzamer maken 
van woningen, het verbeteren van de 
leefbaarheid in steden en dorpen en het 
versterken van de sociale voorzieningen. 

Een mooi voorbeeld van zo’n 
verbeterproject is ‘Urban Mine Parkstad’. 
Materialen die bij sloop vrijkomen 
kunnen hier opnieuw gebruikt worden in 
andere projecten. De Regio Deal Parkstad 
Limburg II (looptijd van 2023-2025) 
bevat een Rijksbijdrage van 25 miljoen 
euro. De Parkstadgemeenten en andere 
projectpartners doen daar nog eens 25 
miljoen euro bovenop. Het totale budget 
is daarmee 50 miljoen euro.

Parkstad sluit deal 
van 50 miljoen met het Rijk
Minister Hugo de Jonge (Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties) 
gaf op 1 november in Ede het officiële startsein voor 14 nieuwe 
Regio Deals. Hieronder valt ook Regio Deal Parkstad Limburg II. Bij 
de Regio Deals zetten Rijk en regio zich in om belangrijke opgaven 
in Nederland aan te pakken. Dit met als doel om de kwaliteit van 
wonen, werken en leven van inwoners en ondernemers te verhogen. 

Burgemeester Richard de Boer, (Landgraaf), Eric Geurts 
(Beekdaelen), minister Hugo de Jonge (BZK) en directeur/secretaris 
Peter Bertholet (Stadsregio Parkstad Limburg) (vlnr).
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Crisisnoodopvang Megaland
Van januari tot en met april vingen 
we op Megaland asielzoekers op. De 
noodopvang maakte in eerste instantie 
de tongen los in Landgraaf. Terugkijkend 
kunnen we zeggen dat we goed 
ingerichte, humane crisisopvang hebben 
geboden. Veel dank gaat uit naar iedereen 
die hieraan heeft bijgedragen.

Landgraafse Cultuurprijs
In maart werd de Landgraafse Cultuurprijs 
uitgereikt. De Cultuurprijs is bedoeld voor 
kunst- en cultuuractiviteiten en ging naar 
Fanfare Eendracht Nieuwenhagerheide. 
De drie Stimuleringsprijzen Cultuur 
waren voor Damiën van Elburg, REC.709 
CREW (Boudewijn Lemmens en Maikel 
Crombach) en Mala/Martina Lucic. 

Parkstad sluit deal 
van 50 miljoen met het Rijk

Voetbal in de Wijk
De zomervakantie was dit jaar vrij nat. 
Jammer, zeker voor de schoolgaande 
jeugd. Gelukkig was er toch van alles 
te doen zoals het Voetbal in de Wijk. 
Na twee keer noodgedwongen naar 
binnen te zijn gegaan vanwege de regen, 
kon er dan toch écht in de buitenlucht 
gevoetbald worden. Mooi initiatief van 
landgraafverbindt.nl en alle partners voor 
de jeugd (en volwassenen) in Landgraaf. 

‘t Laurahöfke: nieuwe 
speel- en ontmoetingsplek
De speel- en ontmoetingsplek 
‘t Laurahöfke werd in een nieuw jasje 
gestoken. Dat vierden we met een 
feestelijke opening. De ontmoetingsplek 
ligt midden in de woonwijk en verdient 
het volgens de buurtbewoners om een 
plek te worden voor de héle buurt. 

Inburgeringsceremonie Landgraaf, 
Kerkrade en Simpelveld
Burgemeester De Boer overhandigde, 
mede namens de gemeenten 
Kerkrade en Simpelveld, het bewijs van 
Nederlanderschap aan vijf inwoners van 
Landgraaf, twee uit Simpelveld en 33 
mensen uit Kerkrade. De ceremonie is een 
feestelijke bijeenkomst over de betekenis 
van de Nederlandse nationaliteit.

Bewoners en leerlingen 
plaatsen insectenhotel
Buurtbewoners en kinderen van 
basisschool De Schatgraver plaatsten 
een insectenhotel in het plantsoen 
Brandhofstraat - Mühlenbergstraat - 
Dämkesstraat. Afgelopen winter zijn 
hier bloembollen geplant en kruiden 
ingezaaid. Hoogtepunt was de komst van 
de eerste bewoner van het insectenhotel. 
‘Hij is er,’ riep een kind. De komst van 
de eerste bij was een feit. 

Eerste Dag van de Veiligheid
Een kijkje in een ambulance nemen of in 
gesprek gaan met politie-, brandweer- 
of Rode Kruis-medewerkers? Dat kon 
tijdens de Dag van de Veiligheid. In de 
Ondermijningsbus kon je ruiken welke 
geuren mogelijk wijzen op drugs. In de 
beleveniscontainer van de brandweer 
werden bezoekers uitgedaagd om vijftien 
brandgevaarlijke situaties te spotten. 

Ondernemersdag 2023
Toost Drink & Dine won de Giraf Award 
- Ondernemersprijs 2023. Op de 
Ondernemersdag Heerlen - Landgraaf 
reikten de wethouders Economie van 
Landgraaf en Heerlen de award uit 
aan horecaondernemers 
Lydia en Tom. Zij 
veranderden een 
verouderd pand in 
het centrum van 
Landgraaf in een 
eigentijds restaurant 
met groene tuin. 

NOVEMBER

Maak een praatje op 
de Social Sofa Biesbank
Sinds september staat de Social 
Sofa Biesbank op de Hereweg. 
De sofa wil bewoners van Koraal 
en buurtbewoners met elkaar 
verbinden en de leefbaarheid 
verbeteren. De sofa is een 
ontwerp van Evelien van Galen. 
Buurtbewoners en cliënten van 
Koraal zijn samen aan de slag 
gegaan met mozaïeken.  

Kom buurten met het college
In juni en juli hadden we de actie 
‘Kom buurten met het college’. Drie 
keer ging het college van B&W op 
de weekmarkten met inwoners in 
gesprek. Het college heeft goede, 
kritische gesprekken gevoerd met 
de inwoners. Dank aan iedereen 
die gebruik heeft gemaakt van 
deze meet & greets. 

‘Kijk Landgraaf’
Het fotoboek ter ere van het 
40-jarig bestaan van Landgraaf 
bleek een succes. Twee maanden 
na uitgifte waren al 65.000 pagina’s 
van het fotoboek ‘Kijk Landgraaf’ 
bekeken! Kijk voor de gratis online 
versie op www.40jaarlandgraaf.nl. 
Daar vind je ook deze golden oldie.
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ColofonGemeente Landgraaf
• Telefoon 14 045
• landgraaf.nl
• gemeente@landgraaf.nl
• Postbus 31000 

6370 AA Landgraaf
       

Receptie Burgerhoes
Sweelinckplein 1
Openingstijden:
• 08.30 - 17.00 uur
• do 08.30 - 19.00 uur

Klant Contact Centrum
Sweelinckplein 1 (Burgerhoes)
Openingstijden op afspraak:
• 08.30 - 17.00 uur en 
• do 08.30 - 19.00 uur
• Balie ISD BOL:
 op afspraak via 045-525 37 47,  

er is geen vrije inloop. 

Vormgeving en druk 
Hamers | Alles voor een sterk merk

Fotografie   
Gemeente Landgraaf, Freek van 
den Bergh & Jean Franssen

Tekst en redactie 
Gemeente Landgraaf

Deze krant is een uitgave van gemeente 
Landgraaf. Niets uit deze uitgave mag geheel 
of gedeeltelijk verveelvoudigd, verspreid of 
op enigerlei wijze openbaar gemaakt worden, 
zonder voorafgaande schriftelijke toestemming 
van de gemeente. Aan publicaties in deze krant 
kunnen geen rechten worden ontleend.



25 januari Raadsinformatieavond 19.00 uur
31 januari Commissievergadering 19.00 uur
1 februari Commissievergadering 19.00 uur
22 februari Raadsvergadering 19.00 uur

Tijdens de vergaderingen kunt u plaatsnemen op de publieke tribune. 
Let op de agenda kan veranderen. Bekijk de actuele agenda online 
op landgraaf.bestuurlijkeinformatie.nl.

Agenda gemeenteraad

GEMEENTE
RAAD

René Claassen verruilt Landgraafse raadzaal voor Tweede Kamer
Dat contact was nieuw en maakte het 
echt leuk om het raadswerk te doen. 
Je bent natuurlijk bezig met zaken 
die mensen direct raken.’

Van Landgraaf naar Den Haag
Het afscheid als gemeenteraadslid 
betekent niet dat Claassen afscheid 
neemt van Landgraaf. Hij mag dan als 
Kamerlid in Den Haag aan de slag gaan, 
hij blijft in Landgraaf wonen en zal ook 
de ontwikkelingen binnen de gemeente 
blijven volgen. Of hij zijn werk als 
raadslid gaat missen, vindt hij moeilijk 
te zeggen. ‘Die vraag moeten mensen 
me over een jaar nog maar eens stellen. 
Dat is nu nog te vroeg. Ik heb in mijn 
carrière veel verschillende dingen 
gedaan. Ik heb nooit echt iets gemist 
als ik iets anders ging doen. Dat komt 
omdat ik alles altijd met veel passie 
en energie ben aangegaan.’ 

Toch is hij zich ervan bewust hij in 
Den Haag in een andere omgeving 
terechtkomt. De gemeenteraad van 
Landgraaf telt 25 leden. In de Tweede 
Kamer zitten 150 Kamerleden. 
‘In Landgraaf is het een wat kleinere 
groep. Ondanks de verschillen is die 
op een bepaalde manier toch wel hecht. 
Je weet waar mensen wonen en kent 
de gezinssituatie. Met 150 Kamerleden 
en meer partijen is dat vast anders.’
 
Samen vooruit
Claassen kijkt met veel plezier terug 
op zijn periode als raadslid. Toch zijn 
er ook tumultueuze tijden geweest.
‘Er zijn wat strubbelingen geweest in 
de verhoudingen tussen het college en 

De Landgraafse gemeenteraad telt 25 raadsleden. In de rubriek ‘wie zit er voor 
u in de raad?’ stellen zij zich aan u voor. Deze keer geven Wil van Oosteroom 
en Indra Hoesen antwoord op de vraag: waarom bent u raadslid geworden?

Wie zit er voor u in de raad?

‘Nadat ik 28 jaar raadslid was geweest, besloot ik in maart 2018 te stoppen. 
Gezien mijn leeftijd was ik niet meer van plan om mij verkiesbaar te stellen 
als gemeenteraadslid. Waarom ik nu dan toch in de raad zit voor de Ouderen 
Partij Landgraaf? Als oudere burger ben ik begaan met het wel en wee van 
mijn leeftijdgenoten. Ik zie hoe moeilijk het is voor ouderen om zich staande 
te houden in een steeds veranderende omgeving. Ik ben raadslid voor alle 
burgers, maar vooral voor de ouderen. Ik doe mijn uiterste best om 
de helpende hand te bieden met de mij ten dienste staande middelen 
daar waar het wringt en schuurt.’

‘Opgegroeid met het kijken naar raadsvergaderingen, riep ik al op jonge 
leeftijd dat ik de politiek in wilde. Dit werd werkelijkheid toen ik zes weken voor 
de verkiezingen werd gevraagd of ik mij verkiesbaar wilde stellen. Hierdoor 
stond ik als jonge en enige vrouw tussen de ‘grijze mannen’. Met mijn jonge 
en frisse blik kijk ik op mijn manier tegen de zaken aan. Een twintiger erbij was 
zeker nodig. Iets voor de Landgraafse gemeenschap te kunnen betekenen, 
geeft mij veel voldoening. Door in beweging te komen, kun je iets bereiken. 
En dat doe ik! Voor alle inwoners van Landgraaf laat ik mijn stem horen.’

Wil
van Oosteroom
OPL

Indra
Hoesen
GBBL

de raad’, blikt hij terug. ‘Het positieve 
wat ik daar uit kan halen is de veerkracht 
die de raad heeft getoond. Mensen 
willen dan toch een weg bewandelen om 
samen vooruit te kunnen. De raad heeft 
laten zien in staat te zijn om dit samen 
met het college op te pakken, zodat 
we door konden.’

De vertrekkend fractievoorzitter hoopt 
dat raadsleden in Landgraaf elkaar in de 
toekomst in harmonie blijven uitdagen. 
Volgens hem moeten ze niet bang zijn 
om de dingen te zeggen die ze echt 
belangrijk vinden. ‘Van mij mag dat nog 
wat scherper. Ik vind het af en toe te lief 
in de raadzaal.’
 
Op de vraag wat hij de Landgraafse 
inwoners toewenst, hoeft hij niet lang 
na te denken. ‘Ik hoop dat het ze heel 
goed blijft gaan. En dat het ze op het 
gebied van huisvesting en koopkracht 

meer voor de wind mag gaan.’ Volgens 
Claassen ligt daar ook een taak voor 
de landelijke overheid. ‘Een regio als 
Parkstad is heel kwetsbaar. Dat moet 
onder de aandacht blijven en dat mag 
zelfs nadrukkelijker aandacht krijgen. 
Natuurlijk hebben we de regiodeals. 
Maar het Rijk moet daarin de 
gemeenten en Provincie ondersteunen 
om het goed op te pakken.’ 

PVV-fractievoorzitter René Claassen 
nam onlangs afscheid van de 
gemeenteraad. Claassen vervolgt 
zijn politieke carrière in Den Haag. 
Hij blikt terug op zijn periode als 
raadslid in Landgraaf. Vooral het 
contact met de inwoners blijft hem 
bij. ‘De politiek is hier veel directer.’

In 2019 werd Claassen fractievoorzitter 
voor de PVV in het Limburgs Parlement. 
In 2022 deed de partij voor het eerst mee 
aan de gemeenteraadsverkiezingen in 
Landgraaf. De PVV haalde drie zetels 
en daarmee kwam Claassen in 
de gemeenteraad. 

Contact met inwoners
Wat hij kon verwachten van de 
gemeentepolitiek, dat wist hij toen 
niet zo heel goed. Al snel leerde hij 
dat er een groot verschil was met de 
provinciale politiek. Claassen: ‘Iedereen 
weet precies wat er in de gemeente 
speelt. Dat maakt de politiek hier 
veel directer. Ook is de respons uit 
de omgeving heel anders.’ 

Als fractievoorzitter in de Provincie kwam 
Claassen incidenteel in contact met 
burgers. Als gemeenteraadslid kreeg hij 
veel vaker reactie. Inwoners wisten hem 
geregeld te vinden, vooral via Facebook, 
WhatsApp of de mail. 

‘Mensen vertelden ons over wat er 
gebeurt in de gemeente. Of dat ze  
vonden dat er iets moest gebeuren’, zegt 
Claassen. ‘Ook vroegen mensen me over 
uitkeringen of over hoe het zat met 
de uitbetaling vanuit het Energiefonds. 

 ‘Het contact met inwoners 
 maakte het raadswerk 
 echt leuk’


